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Abstract (en)
[origin: WO8301410A1] Process and apparatus for producing fabric-reinforced, thin concrete panels suitable as a backer board for construction
materials such as ceramic tile, slate and thin brick. Prior art methods tend to be labor intensive and require undue cleaning of forms and excessive
handling of panels. In the claimed method, the components of the panel are deposited on a web of disposable carrier/release material (5) such
as polyethylene coated paper while moving on a conveyor belt (1) to form a continuous strip (20) the strip is cut (21) into panels (28) and the wet
uncured panels are stacked by means of a novel air-float stacking unit (31), then subsequently cured.

Abstract (fr)
Procédé et dispositif de production de panneaux minces en béton renforcés par du tissu et indiqués en tant que plaques de support pour des
matériaux de construction tels que des tuiles en céramiques, des ardoises et des briques minces. Les procédés de l'art antérieur requièrent
un travail considérable et un nettoyage superflu des moules ainsi qu'une manipulation excessive des panneaux. Dans le procédé ci-décrit, les
composants du panneau sont déposés sur une bande de matériau de support/libération jetable (5) telle qu'un papier recouvert de polyéthylène
pendant le déplacement sur une bande transporteuse (1) pour former une bande continue (20). La bande est découpée (21) en panneaux (28) et
les panneaux mouillés n'ayant pas pris sont empilés au moyen d'une unité d'empilage par flottement d'air d'un type nouveau (31), où la prise a lieu.
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